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Vragen van het lid Griffith (VVD) aan
de ministers van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties en van Justitie
over het tekort aan politieagenten om
de overlast in Gouda aan te pakken.
(Ingezonden 28 mei 2009)

1
Heeft u kennisgenomen van het
artikel «Politie heeft te weinig
mensen voor Gouda» en de open
brief van de ondernemingsraad van
het politiekorps Hollands Midden?1

2
Wat bedoelt de ondernemingsraad
met de opmerking dat de integriteit
en de inzet van de politieagenten in
Gouda ten onrechte ter discussie
wordt gesteld? Kunt u aangeven door
wie en wanneer de integriteit en de
inzet van de politieagenten ten
onrechte ter discussie is gesteld?

3
Deelt u de opmerking van de
ondernemingsraad dat zaken in
Gouda, die met de openbare orde en
Marokkaanse jeugd te maken hebben,
wel erg onder een vergrootglas
worden gelegd? Hoe rijmt deze
opmerking zich met de analyse van
het kabinet, zoals weergegeven in de
brief van 28 september 20082 en het
in de Kamer gevoerde debat op 25
september 2008 over de aanpak
overlast probleemjongeren in het
algemeen en de problemen in Gouda
in het bijzonder?

4
Deelt u de constatering van de
ondernemingraad dat Gouda over te
weinig politieagenten beschikt om de
problemen aan te pakken? Wat is de
huidige politiesterkte in Gouda en is
dat in lijn met de benodigde
politiesterkte?

5
Wat heeft de in oktober vorig jaar
door de minister van Justitie
beschikbaar gestelde hulp in de vorm
van zes extra rechercheurs
opgeleverd? Zijn deze rechercheurs
nog steeds beschikbaar voor Gouda?

6
Op welke wijze zijn praktijkteams
ingezet in Gouda? Kunt u aangeven
uit welke disciplines deze teams zijn
samengesteld, wat de werkwijze van
deze teams is, hoeveel van deze
teams in Gouda actief zijn en in welke
wijken?

7
Kunt u aangeven welk bedrag van de
injectie van 900.000 euro, die de
gemeente Gouda verspreid over drie
jaar zou ontvangen, reeds is
overgemaakt aan Gouda? Kunt u
concreet aangeven hoe Gouda deze
middelen heeft besteed? Kunt u
concreet de projecten benoemen en
welke activiteiten concreet zijn
ondernomen om de problemen aan
te pakken?

8
Bent u bereid de beschikbare kennis
en deskundigheid uit andere
gemeenten met soortelijke
problemen, onder de aandacht van
Gouda te brengen?

9
Weet u of er andere gemeenten
bereid zijn Gouda te begeleiden bij de
aanpak van de overlast met
probleemjongeren? Kunt u daarin
bemiddelen?

1 ANP, 27 mei 2009.
2 Kamerstuk 28 684, nr. 169.

Mededeling

Mededeling van minister Ter Horst
(Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties), mede namens de
minister van Justitie (ontvangen
23 juni 2009)

Hierbij deel ik u mee, mede namens
mijn ambtgenoot van Justitie, dat de
schriftelijke vragen met kenmerk
2009Z09934 van het lid Griffith (VVD)
aan de ministers van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties en van
Justitie over het tekort aan
politieagenten om de overlast in
Gouda aan te pakken (ingezonden
28 mei 2009) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord. De reden hiervoor is dat
nog niet alle benodigde informatie
beschikbaar is voor het
beantwoorden van de vragen.
Beantwoording zal plaatsvinden
zodra alle relevante informatie is
verkregen.
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